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Vragen van het lid Koopmans (CDA) aan de minister van Economische Zaken, 
Landbouw en Innovatie over het onttrekken van rechten aan het Europese 
emissiehandelssysteem met als doel deze te vernietigen (ingezonden 
2 november 2010). 

Vraag 1 
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Natuur en Milieu introduceert 
CO2-markt»?1 

Vraag 2
Is het wettelijk toegestaan rechten te onttrekken aan het Europese emissie-
handelssysteem met als enige doel ze te vernietigen? Past de door de 
Stichting Natuur en Milieu voorgestelde praktijk in de opzet van het Europese 
emissiehandelssysteem en is het systeem daarvoor bedoeld? Is deze praktijk 
extern geborgd? 

Vraag 3
Welke andere voorbeelden zijn er bekend van het doelbewust ter vernietiging 
onttrekken van rechten aan het Europese emissiehandelssysteem? 

Vraag 4
Kunnen particulieren die de betreffende CO2-rechten kopen er zeker van zijn 
dat dit leidt tot CO2-reductie? 

Vraag 5
Zou u de CO2-markt van Natuur en Milieu eerder kwalificeren als moderne 
aflaat of als effectieve emissiecompensatie? Kortom: leidt dit tot een 
daadwerkelijke vermindering van de CO2-uitstoot, of is dit voor burgers 
slechts een legitimatie om weliswaar rechten op te kopen maar geen 
energiebesparende maatregelen te nemen of hun huis te isoleren? 

Vraag 6
Kunt u een breder overzicht geven van de diverse gebruikte systemen op dit 
gebied en daarbij uiteenzetten welke verschillen er bestaan in effectiviteit?

1 Uitzending BNR Nieuwsradio, 29 oktober 2010 en www.natuurenmilieu.nl/
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